
16 February 2021 

Notice 

Reopening of Resorts World Genting (RWG) 

We are pleased to inform that RWG will resume operations at 6pm on Tuesday, 16 February 2021 
with strict SOPs in place. 

Some of our hotels, facilities, attractions and other offerings will be subjected to revised operating 
hours, limited availability or temporary closure. Kindly visit our website regularly for further 
information. Guests can now make reservations on this website or contact our call centre at 03-
27181118. 

We will continue to fully adhere to the strict SOPs issued by the government throughout the resort 
and we seek our guests’ cooperation to do the same. The safety and health of all our guests and 
employees remain our utmost priority. 

We thank you for your patience and kind understanding during the temporary closure of our resort. 
We look forward to welcoming you back to RWG.  

Thank you. 

 

2021 年 2月 16日 

 

云顶世界(RWG)重新营业启事 

 

谨此通知，云顶世界将于 2021年 2月 16日（星期二）傍晚 6时重新营业，并采取严格的

标准作业程序。 

 

在此期间，度假村内的特定酒店、景点及设施将调整营业时间、限制供应或暂时关闭。敬

请定时浏览我们的网站以了解更多详情。顾客也可透过此网站或拨打我们的预订服务中心

电话：03-27181118进行预订。 

 

我们将持续遵守政府的指示，在度假村内采取严格的标准作业程序，并以照顾所有顾客和

员工的健康与安全为优先，同时也要求所有顾客对此项措施做出配合。 

 

感谢您在我们度假村暂停营业期间的耐心等待及谅解。我们热切期待您再次光临云顶世

界。 

 

谢谢！ 
 


